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Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
Komisja Budżetu i Finansów 
 

Protokół nr 100 
 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

 

100 Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów odbyło się w dniu 25 października 2023 roku  

w Urzędzie Miejskim w Kuźni Raciborskiej. 
 
 

Obrady rozpoczęto 25 października 2023 roku o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:00 tego 

samego dnia. 
 
 

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków Komisji Budżetu i Finansów. 
 

Obecni członkowie Komisji: 
 

 

1. Ernest Drazik 

2. Elżbieta Kozłowska – nieobecna  

3. Grażyna Tokarska 

4. Ilona Wróbel 
 

oraz 
 

 

 

Wojciech Gdesz – Zastępca Burmistrza Miasta 

Anna Szostak – Skarbnik Miasta  

Roksana Pytlik – Sekretarz Miasta 

Gerard Depta – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Roman Wilk – Radny Rady Miejskiej 

Radosław Kasprzyk – Prezes Gminnego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Kuźni 

Raciborskiej 
 

Załącznik nr 1 Lista obecności na posiedzeniu Komisji. 
 
 

 

Spotkanie rozpoczęła Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Pani Grażyna Tokarska.  

Przewodnicząca odczytała planowany porządek obrad, a następnie poddała pod głosowanie 

zdjęcie z porządku obrad punktu 4. 

Po przeprowadzonym głosowaniu członkowie Komisji jednogłośnie zagłosowali za zdjęciem 

punktu 4 z porządku obrad i przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad po 

dokonanych zmianach. Porządek obrad po dokonanych zmianach został przyjęty jednogłośnie. 
 

Jednocześnie Komisja Budżetu i Finansów przygotowała wniosek do Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Kuźni Raciborskiej o wprowadzenie zmian w porządku obrad LXVII Sesji Rady 

Miejskiej w Kuźni Raciborskiej polegających na wycofaniu z porządku obrad punktu 5.7, tj. 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
 

Załącznik nr 2 Porządek posiedzenia Komisji po dokonanych zmianach. 

Załącznik nr 3 Wniosek Komisji Budżetu i Finansów do Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
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1. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kuźnia Raciborska. 
Drugą wersję projektu uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. 

Uwag nie wniesiono.  

Opinia Komisji: pozytywna. 
    

 Załącznik nr 4 Projekt  uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kuźnia Raciborska. 

 
2. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

Drugą wersję projektu uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. 

Uwag nie wniesiono.  

Opinia Komisji: pozytywna. 
 

 Załącznik nr 5 Projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

 
3. Opinia do projektu uchwały w sprawie korekty błędu pisarskiego w uchwale  

nr LXVI/501/2023 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 28 września 2023 roku  
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 
Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. 

Uwag nie wniesiono.  

Opinia Komisji: pozytywna. 
 

 Załącznik nr 6 Projekt  uchwały w sprawie korekty błędu pisarskiego w uchwale nr LXVI/501/2023 

Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 28 września 2023 roku w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2023 rok. 

 
4. Opinia do projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 
Punkt zdjęty z porządku obrad. 

 
5. Sprawy bieżące. 
 W sprawach bieżących omówiono niżej wymienione tematy: 

 

• Przewodnicząca Komisji przekazała, aby przygotować w kolejnym roku zestawienie 

wydatków jednostek pomocniczych przeznaczonych w roku 2023 na żywność. 
 

• Następnie Komisja poinformowała, aby jednostkom pomocniczym wysłać informację, żeby 

w kolejnych latach każde sołectwo zabezpieczyło środki finansowe w ramach Funduszu 

Sołeckiego, a każde osiedle w ramach wydatków z rezerwy jednostki pomocniczej – na 

utrzymanie zrealizowanych i planowanych inwestycji, np. tężni, placów zabaw, boisk 

(oświetlenia). 
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• Komisja zapoznała się z informacją uzyskaną z Komisji Rolnictwa, Gospodarowania 

Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska na temat kupna hali RAFAMET  

w Kuźni Raciborskiej użytkowanej obecnie przez Zakład Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej łącznie z przyległym gruntem.  

Przekazano, że Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy  

i Ochrony Środowiska po zapoznaniu się z uzyskanymi informacjami pozytywnie 

zaopiniowała kupno ww. hali przy możliwości zakupu w ratach na okres 3 lat oraz możliwości 

rozliczenia zakupu w podatku od nieruchomości oraz innych zobowiązań. 

Komisja Budżetu i Finansów na podstawie uzyskanych informacji pozytywnie opiniuje kupno 

hali RAFAMET w Kuźni Raciborskiej. 

Opinia Komisji: pozytywna.  

 

Załącznik nr 7 Informacja z Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi 

Gminy i Ochrony Środowiska. 

 

• Komisja zapoznała się z wnioskiem dotyczącym dofinansowania radiowozu dla Komisariatu 

Policji w Kuźni Raciborskiej na kwotę 25.000,00 zł. 

Opinia Komisji: pozytywna – kwota 25.000,00 zł będzie zabezpieczona w budżecie na  

2024 rok. 

  

Załącznik nr 8 Wniosek o dofinansowanie radiowozu dla Komisariatu Policji w Kuźni 

Raciborskiej. 

 

• Pani Skarbnik przedstawiła Komisji Budżetu i Finansów wszystkie wnioski złożone do 

budżetu na 2024 rok. Wnioski zostały złożone przez mieszkańców Gminy Kuźnia 

Raciborska, Jednostki Organizacyjne Gminy Kuźnia Raciborska, Radnych oraz Sołtysów. 

Członkowie Komisji zapoznali się wstępnie z przedstawionymi przez Panią Skarbnik 

wnioskami. Wnioski dostępne są w dokumentacji Pani Skarbnik. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła 100 posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów. 

 

 

      Przewodnicząca  
      Komisji Budżetu i Finansów 

      Grażyna Tokarska 

Przygotowała: Danuta Ulman 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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